
Motie ‘initiatievenprocedure Crailo’

De gemeenteraad van de gemeente Laren / Hilversum / Gooise Meren, in vergadering bijeen op 4
maart 2020, behandelende het raadsvoorstel “Vaststelling stedenbouwkundige en
landschappelijke uitgangspunten Crailo”,

Overwegende dat:
• de raden worden geacht te beslissen over de Stedenbouwkundige en landschappelijke

uitgangspunten Crailo;
• los van deze fase in het ontwikkelen van de Buurtschap Crailo, er burgerinitiatieven als Klein

Crailo en de bewonersgroep Palmkazerne zijn ontwikkeld die gestalte zouden kunnen geven
aan de invulling van het Crailo-gebied. Geheel passend in de ambities die door de raden zijn
vastgesteld;

• intenties van bijvoorbeeld de initiatiefgroep Klein Crailo bij het inspreken in de commissies in
de drie gemeenten zijn uitgelegd;

• GEM Crailo BV heeft verklaard (bijeenkomst Raden 7januari 2020) open te staan voor
initiatieven;

• in de maatschappij groeiende behoefte onder burgers naar meer grip op en directe
zeggenschap over hun leefomgeving is. Dit zich bijvoorbeeld uit in het ontstaan van
burgerinitiatieven in het publieke domein. Overheden willen hier graag ruimte aan geven en
deze initiatieven faciliteren. Het is ook een belangrijke pijler in de nieuwe Natuurvisie van het
ministerie van Economische Zaken.

• bij een burgerinitiatief burgers niet wachten op een uitnodiging van de overheid, maar
burgers op eigen houtje proberen invloed te krijgen op de inrichting en/of het beheer van
hun omgeving;

• het omgaan met initiatieven van buiten de GEM nog niet formeel is vastgelegd of over
besloten.

Verzoekt het college:

Op zo kort mogelijke termijn een initiatievenprocedure voor Crailo op te stellen. In die
procedure wordt aangegeven wat de criteria voor initiatieven zijn, hoe de behandeling
plaatsvindt, hoe de beoordeling gebeurt en hoe de uiteindelijke besluitvorming plaatsvindt,
om onder meer willekeur te voorkomen. Doel hiervan is dat mogelijkheid wordt geboden om
daadwerkelijk invulling te geven aan de realisatie van burgerinitiatieven op Crailo, zoals
initiatieven voor moderne woonvormen, bijvoorbeeld levensbestendige woningen en het
samenwonen met verschillende generaties, zoals een Knarrenhof, Thuishuis of
Kangerowoning, binnen de gedefinieerde kaders.
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Motie 2.4 “Parkeren Crailo”

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 4 maart 2020, bij de bespreking van het
agendapunt 14 “Vaststelling stedenbouwkundige en landschappelijke uitgangspunten Crailo”

Overwegende dat:

• Mobiliteit een van de speerpunten is van het stedenbouwkundig- en landschapspian Crailo
(verder te noemen “het plan”)

• Er nog nader onderzoek moet plaatsvinden naar de organisatie en inrichting van de
mobiliteit voor “het plan”

• In het ambitiedocument en “het plan” het principe de auto te gast en ruimte voor fiets en
voetganger aan de basis van het ontwerp liggen.

• Deelvervoer eveneens een belangrijk onderdeel is van het verder nog uit te werken
mobiliteitsplan.

• Voor het slagen van het deelautoplan het cruciaal is dat het deelautogebruik net zo
laagdrempelig is als het gebruik van een eigen auto

• De mogelijkheid voor parkeren op eigen terrein bij de toekomstige woningen in “het plan”
wordt opengelaten

• Parkeren op eigen terrein bij de woningen meer en langer autogebruik uitlokt wat het
principe auto te gast ondermijnt en de aantrekkelijkheid van het deelautovervoer benadeelt

• Parkeren op eigen terrein bij de woningen de visite verleidt om in plaats van te parkeren op
de hubs eveneens te parkeren bij de woningen en/of langs de weg ernaartoe

• Wegen noodzakelijk blijven voor het laden en lossen bij de woningen

Verzoekt het college:

Bij de uitwerking in de beschikbare instrumenten (zoals het mobiliteits- en bestemmingsplan,
verkeersbesluit, inrichtingplan e.a.) te regelen dat:

1. Parkeren bij de woningen in deelgebied zuid van “het plan” uit het zicht van de openbare
weg zal worden vorm gegeven

2. Fysieke maatregelen te laten treffen om parkeren langs de wegen in “het plan” te
voorkomen

Laren: CDA, Edwin van den Berg
Hilversum: GroenLinks, Frank Kool
Gooise Meren: GroenLinks, Freek
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Motie ‘0V Crailo’ t?12oAL(
De gemeenteraad van de gemeente Laren / Hilversum / Gooise Meren, in vergadering bijeen op 4
maart 2020, behandelende het raadsvoorstel aVaststelling stedenbouwkundige en
landschappelijke uitgangspunten Crailo”,

Overwegende dat:
• Buurtschap Crailo gebaat is bij goede bereikbaarheid met het openbaar vervoer;
• De ambitie is om Crailo een auto-luwe wijk te maken, wat een goed 0V extra belangrijk

maakt;
• De toekomst van de enige halte in de buurt onzeker is;
• Een halte op Crailo de beste garantie is voor een sociale veilige 0V opstappunt.

Spreekt uit:
De wens te hebben het CV knooppunt Tergooi Blaricum te behouden, en een CV halte, met
goede verbindingen naar omliggende gemeenten, CV knooppunt en treinstations, op het
buurtschap te doen realiseren

Verzoekt het college:
• Met de Provincie Noord Holland over de toekomst van het CV op buurtschap Crailo in

gesprek te blijven, en de voorkeur van de raad door te geven.
• Zorg te dragen dat een CV halte goed bereikbaar wordt, met extra aandacht voor de sociale

veiligheid

Laren: Liberaal Laren

Hilversum: SP

Gooise MerenGroenL(hks
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De gemeenteraad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 4 maart 2020,

• er sprake is van onderuitputting van de uitgaven van het Rijk en daardoor minder geld wordt gestort in het

• landelijk het daardoor naar beneden bijgesteld is van 1.123 miljard euro in maart 2018 tot 0,807 miljard euro
in mei 2019;

• ook de meerjarige ontwikkeling over de periode 2019-2023 terugvalt met 0,456 miljard euro als gevolg van
een lagere loon- en prijsontwikkeling op de rijksbegroting;

• nu nog steeds het trap-op-trap-af systeem gehanteerd wordt voor de jaarlijkse storting door het Rijk in het
Gemeentefonds, ook als er sprake is van onderuitputting;

• de voeding van het Gemeentefonds uit de BTW-compensatiefonds lager is dan begroot;
• zeer veel gemeenten, waaronder Hilversum, door bovenstaande ontwikkelingen grote moeite moeten doen

om een effectieve, sluitende meerjarenbegroting op te stellen;
• de Tweede Kamer een motie (lid Özütok, d.d. 20juni 2019) heeft aangenomen die de regering verzoekt om

samen met de gemeenten te onderzoeken hoe de negatieve financiële gevolgen van het trap-op-trap-af
systeem zo veel mogelijk kunnen worden voorkomen;

• de Tweede Kamer een motie (lid Segers c.s., d.d. 19 september 2019) heeft aangenomen die de regering
verzoekt om met de VNG te onderzoeken met welke aanpassingen van de trap-op-trap-af systematiek
gemeenten meerjarig meer financiële zekerheid kunnen krijgen;

• de Raad voor het Openbaar Bestuur in hun advies van 3 september 2019 aan de Minister van BZK ook een
aanpassing van het bestaande trap-op-trap-af systeem vraagt.

• de gemeenten in Nederland, en dus ook Hilversum, voor grote maatschappelijke opgaven staan, zowel in het
sociaal als fysiek domein;

• gemeenten daarnaast meer taken hebben gekregen, en nog zullen krijgen, maar daarvoor minder geld
ontvangen dan in 2018 was afgesproken;

• de gemeenten erop moeten kunnen vertrouwen dat het Rijk toezeggingen en afspraken nakomt.

Verzoekt het college:
• het Rijk te verzoeken om de bijdrage aan het Gemeentefonds weer in overeenstemming te brengen met de

verwachtingen en afspraken van begin 2018 en met de maatschappelijke opgaven waarvoor de gemeenten
staan;

• het Rijk te verzoeken om het trap-op-trap-af systeem te herzien en zodanig aan te passen dat minder grote
en minder frequente schommelingen zullen optreden in de Algemene Uitkering vanuit het Gemeentefonds,

tfvIo -j c, 1 ‘SP.
Motie “Herzie Trap-op trap-af”

Overwegende dat:

gemeentefonds dan eerder geraamd was;

Spreekt uit:

en gaat over tot de orde van de dag.
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M20-16 Motie: Extra aandacht voor laaggeletterdheid

De gemeenteraad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 4 maart 2020,

Overwegende dat

• Een schrikbarend aantal kinderen en jongeren (tot 18 jaar) verlaat het onderwijs
zonder het vereiste taalniveau te beheersen. Het gaat hierbij om ruim 10% van groep
8-leerlingen, 9 tot 19% van vmbo-leerlingen, 36% van mbo2-leerlingen en 15% van
mbo3. Samengenomen loopt tenminste 1 op de 10 kinderen daarmee risico om als
laaggeletterde volwassene de maatschappij en de arbeidsmarkt te betreden. (bron
stichting lezen en schrijven)

• In regio Gooi en Vechtstreek is van de circa 245.000 inwoners zo’n 12.000 mensen
onvoldoende (digi)taalvaardig. Dat wil zeggen dat zij niet, of slecht in staat zijn om in
het Nederlands geschreven (digitale) informatie te gebruiken in het dagelijks leven.
(Bron Regio Gooi en Vechtstreek)

• Uit onderzoek blijkt dat laaggeletterdheid op een groot aantal gebieden doorwerkt.
Mensen uit deze doelgroep lopen een groter risico op werkeloosheid en sociaal
isolement. Ook zijn ze vatbaarder voor depressies, belanden ze vaker in de
criminaliteit en doen ze een groter beroep op medische zorg. Ook hun kinderen
lopen deze risico’s. (Bron Regio Gooi en Vechtstreek)

• In juni 2019 ruim vijftig maatschappelijke organisaties en acht gemeenten het
Taalakkoord 2019-2021 voor de regio Gooi en Vechtstreek ondertekende. Daarmee
onderschrijven zijn het actief tegengaan van laaggeletterdheid. (Bron Regio Gooi en
Vechtstreek)

• De acties die in het taalakkoord staan op vaak incidentele basis zijn;
• Er onder meer budget beschikbaar is in het onderwijs kansen beleid en onderwijs

achterstanden potje;
• Er signalen zijn van een toename van instroom van laaggeletterde kinderen in het

onderwijs;
• Aandacht en investeren in het tegen gaan van laaggeletterdheid en het bevorderen

van leesvaardigheden voortdurende aandacht en investering vraagt. Ook in
Hilversum

Verzoekt het college
Een plan van aanpak, inclusief budget voorstel, te maken om in overleg met scholep op meer
structurele basis (meer)te investeren in het voorkomen en tegengaan van laaggelrdheid
bij kinderen. En dit plan zo snel als mogelijk aan de gemeenteraad voor te leggen doch
uiterlijk voor de behandeling van de kadernota 2021.
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Tip

Een mooi initiatief is de actie geef een boek cadeau.

Geef een boek cadeau
De leesbevorderingscampagne Geef een (prenten)boek cadeau heeft als missie om alle

kinderen in Nederland en Vlaanderen te laten opgroeien tussen de mooiste boeken uit de

jeugdliteratuur. Boekhandels en diverse landelijke organisaties bundelen hun krachten om

elk jaar een jeugd- en een prentenboekklassieker op een toegankelijke manier beschikbaar

te maken.

Voor een heel klein bedrag zijn de boeken te koop in de boekhandel, om cadeau te geven

aan jezelf of een ander. Door de nadruk te leggen op ‘geven’, hoopt de stichting alle

kinderen te bereiken — ook de kinderen die, om wat voor reden ook, thuis geen boeken

hebben. Zo’n gulle gever hoeft niet per se vader, moeder, opa of oma te zijn: ook gemeente,

school of kinderdagverblijf kan er bijvoorbeeld aan bijdragen.

Wat ooit als boekhandelsinitiatief is begonnen, kent inmiddels steun van vele landelijke
organisaties en de lijst van betrokkenen blijft groeien!

Hier gaat het niet om geldelijke steun — het project bedruipt zichzelf volledig, kent geen
subsidie en heeft geen winstoogmerk — maar om steun aan het gemeenschappelijke doel:
zorgen dat alle kinderen thuis opgroeien tussen de mooiste boeken die er in Nederland zijn
uitgegeven. Het streven is om in drie jaar tijd 1 miljoen kinderen te bereiken! Op 7 februari
2019, tijdens de conferentie van ‘Alles is gezondheid en geletterdheid’, ondertekenden de
eerste partijen het manifest en beloven zich voor deze missie in te zetten.

Kosten

De kosten van de
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Motie VADO “RES: minimale afstand van turbines in bebouwing Gooi- en Vechtstreek”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 4 maart 2020,

Overwegende dat:

i. Provinciale Staten van Noord-Holland d.d. 3 februari 2020 het stuk “Noord-Hollands
Perspectief op de Regionale Energie Strategieën” heeft aangenomen;

2. in dit stuk de tekst staat: “We doen in dit perspectiefgeen uitspraken overeen afstandseis van
windturbines tot gevoelige bestemmingen. Omdat dit een beperkende werking kan hebben
voor het RES-proces. De uitkomsten van het RES-proces zullen op dit punt meegenomen
worden in het daarna op te stellen wind op land beleid.”, waaruit blijkt dat de 600-metergrens
voor windturbines wordt losgelaten of in ieder geval geen harde grens meer is;

3. er buiten de MRA een “nee, tenzij” principe gehanteerd wordt, maar binnen de MRA een
“ja, mits” principe van toepassing is, hetgeen voor de kernen in de MRA nadelig is;

4. 6oo meter al veel te dichtbij is en dat slagschaduw- en geluidsoverlast en
woningwaardedaling van/door windturbines meermaals bewezen schadelijk resp.
aanzienlijk is;

5. in de ons omringende landen de wettelijk minimale afstand tussen een woning en een
turbine veel groter is dan in Nederland om overlast en schade te beperken;

Constaterende dat:

a. de tekst “Verder is in het coalitie- akkoord opgenomen om buiten de MRA een restrictief ‘nee,
tenzij’ te hanteren, tot het moment van vaststelling van de Regionale Energiestrategie Noord
Holland Noord, waarin duidelijk zal worden op welke plaatsen draagvlak is voor de plaatsing
van windmolens” rept van draagvlak, maar dat het onduidelijk is, wat dat draagvlak precies
is en hoe dat gelegitimeerd wordt;

2. windturbines tot 240 meter hoog kunnen zijn en met hun aanwezigheid sowieso al moeilijk
in te passen zijn in het landschap, maar als ze naast een woonwijk staan, onze inwoners
tegen ruim 2/3e Eiffeltoren aankijken, en dat dat onwenselijke situaties en overlast oplevert
en dat de aanwezigheid van een turbine binnen 2km bewezen de woningwaarde negatief
beïnvloedt;

3. we geen windmolens op de hei (of in het bos, of in de Naardermeer) willen in ‘t Gooi, en
zeker niet vlak bij onze huizen;



Draagt het college op:

Bij de ontwikkeling van de Regionale Energie Strategie Noord-Holland Zuid:

i. vast te houden aan de (huidige) minimale afstand van 6oo meter voor turbines in G&V,
hiermee het standpunt van PS NH negerend;

2. dit als uitgangspunt op te nemen bij het opstellen van de RES G&V;

3. bij de Provincie er op aan te dringen ook dit uitgangspunt te omarmen om zo zorg te
dragen voor een leefbare omgeving voor onze inwoners;

en gaat over tot de orde van de dag.

Een nema Vivienne Wesselink Regie Reclmeijer Gerben wden

Pierre van Rooden

sP
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Amendement “Plan Meent Aardgasvrj eerst langs de Raad”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 4 maart 2020,

Overwegende dat:

• het college voorstelt een aanvraag in te dienen bij het Rijk om aanspraak te maken op
subsidie voor het aardgasvrij-ready maken van (een deel van) de Hilversumse Meent;

• daarvoor een plan moet worden geschreven waarin staat hoe we dat denken te gaan doen;

• de Raad de inhoud van dit plan nog niet kent. Er is d.d. 2 maart 2020 wel een beschrijving op
hoofdlijnen gestuurd maar dat document geeft niet voldoende inzicht in het uiteindelijke
plan. En omdat dat plan nog geschreven moet worden, heeft de Raad op dit moment niet de
informatie die ze nodig heeft om haar controlerende taak uit te voeren, waardoor:

a. onduidelijk is welke financiële consequenties het aardgasvrij maken van wijken
uiteindelijk zal hebben voor inwoners, zowel als het gaat om de technische kant van
de operatie maar ook m.b.t. de kosten die gepaard gaan met deelnemen aan het
alternatief;

b. onduidelijk is of er1 bijvoorbeeld, sprake zal zijn van verplichting, welk
participatietraject er doorlopen gaat worden, etcetera.

• het Raadsvoorstel afsluit met de boodschap de “De raad wordt geïnformeerd over de
uitkomst en de eventuele consequenties hiervan.” wat impliceert dat er geen sprake meer
zal zijn van een weging van het plan door de Raad;

Constaterende dat:

• de wethouder bij de commissiebehandeling heeft gezegd dat hij bereid is het nog op te
stellen plan voor te leggen aan de Raad, als de Raad dat wenst;

• . . maar dat dit niet als een toezegging is opgenomen in de besluitenlijst en de notulen;

Besluit het Raadsbesluit aan te passen door een tweede beslispunt toe te voegen, als volgt
geformuleerd:



2. Bij toekenning van de aanvraag het daaruit voortkomende plan v66r uitvoer via de
raadscommissie voor te leggen aan de Raad.

Vivienne Wesselink
D66

Hakar Koç Gerben van Voorden
HvH
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hilversum

MOTIE

De gemeenteraad van Hilversum bijeen in zijn openbare vergadering op 4 maart 2020;
bij agendapuntI Vaststelling stedenbouwkundige en landschappelijke uitgangspunten Crailo;
overwegende dat,

• de Gooi- en Vechtstreek een uniek cultuurhistorisch landschap bezit;
• ruimtelijke kwaliteit baat heeft hij het koesteren en versterken van het illusielandschap

conform provinciaal beleid;
• het provinciale advies is aan de rand niet hoger te bouwen dan de boomgrens van circa

15 meter;

verzoekt het college:
1. Een maximale bouwhoogte van 18 meter te hanteren i.p.v. de genoemde hoogte van 18-20

meter op pagina 80 van het Stedenbouwkundig- en landschapspian Buurtschap Crailo,
uitgaande van zes bouwlagen;

2. In het op te stellen bestemmingsplan en ontwerp van de drie hoogste gebouwen rekening te
houden met de zichtlijnen vanaf de heide, massaliteit te voorkomen en hoogte te maskeren
door bijvoorbeeld de bovenste bouwlaag te laten inspringen, teneinde een speels karakter te
creëren, één en ander in de vorm van accenten in het landschap;

3. Hiermee de natuur in de wijk als uitgangspunt te behouden.

En gaat over tot de orde van de dag,

D66 Hiversum çp
Edwin Göbbels Pcev•e v <F2c- kaC
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Ambities waarmaken II

Motie CDA HILVERSUM 4 maart 2020 Nummer M20/20

Onderwerp: Ambities waarmaken II

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 4 maart 2020;

constaterende dat:
• in het coalitieakkoord de volgende ambitie is geformuleerd: De uitstroom vanuit de bijstaand naar

betaald werk met 25% laten toenemen;

• deze ambitie in 2019 als volgt is geconcretiseerd: vanaf 2019 stromen jaarlijks 267
uitkeringsgerechtigden uit wegens werkaanvaarding;

• dit aantal lager is dan de ambitie zoals geformuleerd in het, door de raad in 2017 aangenomen
investeringsplan Winst: ‘De uitstroom naar werk wordt verhoogd naar minimaal 305”;

• daarmee de in het coalitieakkoord geformuleerde ambitie helemaal geen ambitie blijkt te zijn
geweest;

• op dit moment sprake is van een overspannen arbeidsmarkt en dat dit voor veel mensen, ook voor
mensen met een uitkering, kansen biedt op een baan;

• in het, in 2019 vastgestelde arbeidsmarktbewerktingsplan ‘Werken aan Werk’, ca 6 miljoen euro
extra beschikbaar is gesteld voor de Regio Gooi en Vechtstreek en dat daarvoor ca 2 miljoen voor
de Hilversumse aanpak is gereserveerd;

• dat ondanks deze extra gelden de ambitie niet is bijgesteld;

• met het plan ‘Perspectief op Werk’ nog eens ca 2 miljoen euro extra wordt toegevoegd aan het
regionale arbeidsmarktbewerkingsplan;

• de nota ‘Perspectief op Werk’, net als in het plan ‘Werken aan Werk’ nauwelijks SMART is
geformuleerd;

• op basis van deze extra gelden de ambitie opnieuw niet is bijgesteld;

• ambitie zou moeten leiden tot focus en een heldere aanpak, maar dat dit tot op heden ontbreekt.

Verzoekt het college:
Om de ambitie om 267 meer mensen aan het werk te helpen te verhogen naar de oorspronkelijke ambitie:
jaarlijks stromen er 305 mensen uitkeringsgerechtigden uit wegens werkaanvaarding,

en gaat over tot de orde van de dag.

Ja q eline KalkGerben van Voorden
CDA
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CDA
Laren

MOTIE

De gemeenteraad van Laren in openbare vergadering bijeen op 4 maart 2020;

bij agendapunt .., ‘Vastste[[ing stedenbouwkundige en landschappelijke uitgangspunten Crailo’;

overwegende:
- dat in het Stedenbouwkundig- en landschapsplan Buurtschap Crailo het begrip identiteit als

een van de dragers wordt gepresenteerd voor het ontwikkelingsplan;
- dat er een uitgebreid cultuurhistorisch onderzoek is verricht naar de waarden in het gebied;
- dat een aantal gebouwen en relicten worden ingepast in het Stedenbouwkundig- en

landschapsplan;
- dat de Kolonel Palmkazerne, inclusief het keukengebouw, daarbij een hoge waardering krijgt;
- dat in de cultuurhistorische waardenstelling wordt gesproken over een matige fysieke

conditie van het keukengebouw (p. 33);
- dat dit zonder nadere motivatie in het Stedenbouwkundig plan is veranderd in ‘zeer slechte

gebouwkwaliteit’ (p. 74);
- dat het keukengebouw in het ensemble met de overige gebouwen en de appèlplaats een

prominente rol speelt;
- dat er door de stichting het Cuijpersgenootschap een beschermingsverzoek is gedaan bij de

gemeente Gooise Meren om het totale ensemble op de gemeentelijke monumentenlijst te
plaatsen;

1. De kazerne als totaalensemble herkenbaar te houden, inclusief het keukengebouw;
2. De bestaande beeldkwaliteit van het keukengebouw te respecteren, waarbij een juiste balans

wordt gevonden met de gebruiksfunctie;
Vorenstaande in relatie tot de tekst onder het kopje “Kolonel Palmkazerne” op pagina 74 van het
Stedenbouwkundig- en landschapsplan Buurtschap Crailo “Ondanks wordt ontworpen.” en
de overige verwijzingen in het plan en kaartmateriaal in acht te nemen, zodat de karakteristieke
delen van het keukengebouw worden behouden en geïntegreerd in het te beschermen
ensemble.

En gaat over tot de orde van de dag.

Laren: Liberaal Laren, Larens Behoud, VVD, CDA

Hilversum:CDA û7l 7o-’ /
Gooise Meren: D66

verzoekt het college:

8
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Motie ‘Ook ruimte voor senioren op Crailo’ M Zc2/22..
De gemeenteraad van de gemeente Laren / Hilversum / Gooise Meren, in vergadering bijeen op 4
maart 2020, behandelende het raadsvoorstel “Vaststelling stedenbouwkundige en
landschappelijke uitgangspunten Crailo”,

Constaterende dat:
• De gebiedsontwikkeling Crailo voorziet in een moderne woonvormen voor diverse

doelgroepen, gerelateerd aan prijs en oppervlakte;
• De demografie in toenemende mate vraagt om woningen voor specifiek senioren, maar ook

voor woonvormen waarin verschillende generaties samenleven;
• Er diverse ontwikkelingen zijn op het gebied van woonvormen voor senioren, zoals het

Knarrenhof en Thuishuis, met positieve resultaten;
• Deze nieuwe woonvormen voor senioren ook een positieve bijdrage kunnen leveren aan de

doorstroming op de woningmarkt.

Overwegende dat:
• De gebiedsontwikkeling Crailo zich richt op wonen gemengd met (creatieve) activiteit om een

levendig pluriform buurtschap te creëren;
• Senioren soms heel specifieke noden en wensen hebben als het gaat om wonen;
• Behalve differentiatie naar prijs ook differentiatie naar leeftijdscategorieën, in het bijzonder

met het oog op senioren, of juist die gemengde samenlevingsvormen, bijdraagt aan de
sociale cohesie in het buurtschap en voorziet in een groeiende behoefte.

Verzoekt het college:

• Bij de ontwikkeling van Crailo zo mogelijk ruimte te bieden aan initiatieven voor moderne
woonvormen zoals levensbestendige woningen voor senioren (bijvoorbeeld: een Knarrenhof
of Thuishuis) en het samenwonen van verschillende generaties (bijvoorbeeld: een
Kangerowoning) binnen de gedefinieerde woningsegmenten.

Laren: CDA

Hilversum: SP Hilversum
?u)ode /;4

Gooise Meren: 50p1u /
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